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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/19-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-19-18 
 
Rijeka,  14. 22. studeni 2019. godine 

 

 
ZAPISNIK 

S 9. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 13. studeni 2019. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 

 
DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. 

godinu 

2. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća mjesnog odbora Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara raspravu o komunalnim 
prioritetima MO Srdoči za 2020. godinu. Od nadležnih službi Grada Rijeke došao je povratni 
odgovor o stavkama prijedloga koji se ne smiju realizirati iz sredstava gradskog proračuna sa 
objašnjenjem zašto ne mogu te su došle i povratne informacije o stavkama koje se smiju realizirati 
iz sredstava proračuna sa naznakom pojedinačnog procijenjenog troška po svakoj stavci. 
Prijedlozi koji su slani u svibnju prema nadležnim službama su objedinjeni prijedlozi koje su 
predlagali građani, udruge te koje je predložilo Vijeće MO Srdoči. Ukupno procijenjen trošak po 
stavkama koje se smiju financirati iz proračuna Grada Rijeke iznosio je 1.375.000,00 kuna. Iznos 
koji je Vijeće MO imalo na raspolaganju za 2020. godinu je ukupno 837.000,00 kuna. Vijeće MO 
Srdoči je jednoglasno usvojilo dolje navedene stavke kao zahvate koji će se realizirati u 2020. 
godini.  
Zaključak: 
vijeće je jednoglasno usvojilo sljedeće komunalne prioritete 
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R.br. MO 
MO SRDOČI  
UKUPNO: 

837.000,00 

1 
Participacija u troškovima asfaltiranje bijele ceste Tonžino od broja 15 do 
broja 39  u iznosu do 635.000,00 

635.000,00 

2 
Izrada prometnog elaborata prereguliranja jednosmjernog pravca kretanja 
vozila iz smijera jug prema sjeveru, tj od Kurirski put 1 do Kurirski put 9  

8.000,00 

3 
Hortikulturno uređenje rotora na križanju Ulice Gustava Krkleca i Ulice Mate 
Lovraka 

20.000,00 

4 
Postava antistres podloge ispod dječjih sprava na dječjem igralištu u Ulici 
Srdoči južno od kućnog broja 59 

34.000,00 

5 Proširenje javne rasvjete u Ulici Srdoči kod kućnog broja 66 24.000,00 

6 Postava klupe u Ulici Tina Ujevića južno od kućnih brojeva 18 do 28  5.000,00 

7 
Izrada projekta i ugradnja horizontalne i vertikalne oznake "stop" U Ulici 
Tonžino kod kućnog broja 13 

5.000,00 

8 
Uređenje površine za smještaj spremnika za kućni otpad u Ulici Tonžino kod 
kućnih brojeva 7 i 7B 

10.000,00 

9 Premještaj postojećih klupa u Ulici Srdoči južno od kućnih brojeva 62 do 66 6.000,00 

10 
Izrada rampe za prijelaz s nogostupa na kolnik na dječjem igralištu u Ulici 
Dobriše Cesarića 

10.000,00 

11 
Hortikulturno uređenje površine u Ulici Miroslava Krleže južno od kućnog 
broja 9 

10.000,00 

12 
Hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici Miroslava Krleže sjeverno od 
kućnog broja 15 

7.000,00 

13 
Postava dvije klupe na dječjem igralištu u Ulici Gustava Krkleca istočno od 
kućnog broja 4 

10.000,00 

14 Postava dva stupića u Ulici Miroslava Krleže kod kućnog broja 16 1.000,00 

15 
Izrada invalidskih rampi U Ulici Dobriše Cesarića sa sjeverne i južne strane 
ulice kod kućnog broja 20 

5.000,00 

16 
Uređenje rampe za invalide u Ulici Miroslava Krleže sa istočne strane 
nogostupa na pješačkom prijelazu kod kućnog broja 14 

3.000,00 

17 
Uređenje rampe za invalide u Ulici Gustava Krkleca na pješačkom prijelazu 
kod kućnog broja 21 

3.000,00 

18 
Uređenje rampi za invalide u Ulici Mate Lovraka na pješačkom prijelazu južno 
od Srdoči 59 sa sjeverne i južne strane nogostupa 

3.000,00 

19 
Uređenje rampi za invalide u Ulici Srdoči na pješačkom prijelazu istočno od 
kućnog broja 57 sa zapadne i istočne strane nogostupa 

3.000,00 

20 
Uređenje rampi za invalide u Ulici Miroslava Krleže na pješačkom prijelazu 
kod sata, kućni broj 20, sa istočne strane nogostupa te povezivanje te rampe, 
pješačkog  i nogostupa kod sata  

5.000,00 

21 
Uređenje rampi za invalide u Ulici Gustava Krkleca na pješačkom prijelazu 
kod kućnog broja 6 sa istočne strane nogostupa, prema igralištu OŠ Srdoči 

3.000,00 

22 
Građevinsko uređenje dječjeg igrališta u Ulici Dobriše Cesarića sjeverno od 
kućnog broja 24 

27.000,00 
 

 
 
AD 2   
Predsjednik vijeća MO Srdoči izražava negodovanje jer je vijeću ostavljeno nedovoljno 

vremena da prouči sve povratno vraćene stavke. Zatzražiti će se očitovanje i dodatno 

informativno pojašnjenje oko stavki gore izglasanih komunalnih prioriteta pod rednim 

brojevima: 2, 3, 5 i 10.  

Zaključak: 
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 vijeće je navedeno primilo na znanje te se slaže sa navedenim 
 
 
Vijećnica Matković kaže da se hitno zove Grad kao vlasnik da pošalje domara da popravi 
veliki stol u velikoj dvorani jer se opasno ljulja a dvorana će se uskoro koristiti za dječji 
koncert klasične glazbe kao i za potrebe predstojećih izbora.  
Zaključak: 

 zatražiti će se popravak 
 
 
Vijećnica Matković predlaže da se pozove Zdenka Srdoč te Biserka i Robert Mohorić kao 
vlasnici stepenica koje spajaju ulice Dinka Šimunovića i Andrije Mohorovičića. Ranijim 
nastojanjima vijeća nije se uspjelo animirati Grad da ulaže novac u rekonstrukciju tih 
stepenica jer su na privatnom terenu. Vlasnici su pokazali  volju da tu parcelu prodaju no do 
dogovora sa Gradom nije došlo. Vijeće se slaže da se pozove ovo troje vlasnika na 
upoznavanje te potencijalno osmišljavanje smjera ovog problema.   
Zaključak: 

 uputiti će se dopis navedenim strankama kojim ih se moli za sastanak 
 
 
Predsjednik vijeća kaže da je vidio naše starije sugrađane kako nose puno vrećica iz 
novootvorenog trgovačkog centra od smjera Marti Retail Parka prema Blećićima i 
Rešetarima. Na jednoj dionici sa istočne strane prometnice ne postoji nogostup te pješaci 
izlaze na ovu brzu prometnicu i dovode u opasnost život. Sa zapadne strane ceste ne postoji 
uopće nogostup. Prekinuti dio nogostupa obrastao je u gustu šumu no o njegovoj 
dugogodišnjoj upotrebi govori utabana staza uz sam rub prometnice koja zbog gustog 
raslinja nije uporabna ako se nose vrećice.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis vlasnicima zemljišta da pošišaju zelenilo i krenu u dogovore 
sa Gradom Rijekom oko parcelacije i otkupa komada parcele uz samu 
prometnicu u svrhu formiranja nogostupa 

 uputiti će se dopis komunalnom redaru da zamoli vlasnika da iskrči raslinje uz 
prometnicu do dubine kako je to na ostalim susjednim parcelama 

 uputiti će se dopis Hrvatskim cestama te Odjelu za urbanizam i Odjelu za 
komunalni sustav Grada Rijeke da koordinirano krenu u rješavanje ovog 
problema 

 pozvati će se nadležne službe na terenski izvid 
 
 
 
Vijećnik Branko Srdoč kaže da bi trebalo napraviti peticiju za izgradnju rotora na izlazu iz 
novootvorenog trgovačkog centra Marti Retail Park koju bi potpisali stanovnici ulica koje 
gravitiraju tom izlazu. 
Zaključak: 

 vijećnici su navedeno primili na znanje i sa istim se slažu 
 
 
Vijećnica Željka Matković kaže da glede izlaza iz Marti retail Parka treba poslati prijavu 
građevinskoj inspekciji. Vijećnici raspravljaju da li je to prava mjera. Zaključno se slažu sa 
iznesenim, prijava će se poslati.  
Zaključak: 

 vijećnici su navedeno primili na znanje i sa istim se slažu 
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Vijećnik Robert Urek kaže da su reakcije stanovnika jako loše na postavljen stupić između 
asfaltnih gruda koje su se pojavile umjesto očekivanih ležećih policajaca punom širinom 
prometnice. Kaže da se to nečuveno i da se to mora hitno ukloniti. Vijećnica Matković kaže 
da je njena reakcija prvotno bila ista no da vjeruje da je sve napravljeno po nekom projektu i 
po načelima struke, no da treba svejedno tražiti ležeće pune širine ceste. Matković predlaže 
da se zove na terenski sastanak direktoricu Rijekaprometa i nadležnog referenta zbog 
asfaltnih gruda u ulici Dragutina Tadijanovića i postavljenih ležećih policajaca na raskrižju 
ulica Markovići i Mate Lovraka. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Vijećnik Urek kaže da su huligani opet izvrnuli baje na raskrižju Ulice Srdoči i ceste D23 te 
traži da se to počisti i pošalje požurnica za nedostajući kontejner za plastiku kojeg nema već 
godinu dana. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Vijećnica Matković kaže da je neophodno da se postavi neki oblik javne rasvjete na parking 
ispred zgrade MO-a jer je mrkli mrak, što je neugodno pogotovo u zimsko doba jer se 
prostorije daju u najam većinom iza 17 sati.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis KD Rijekapromet koje je vlasnik zgrade i terena na kojem je 
zgrada 

 
 
Sjednica je službeno završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri (4) stranica. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

                     Martina Bogdanić 

                      Predsjednik VMO Srdoči 
                           Marino Srdoč Prpić 

 


